

Press in Russia



Lecturer - Trofimova Tatyana
Nikolaevna

Modern world is full of information of various kinds which sometimes is even more valuable than money. Mass media (the press, radio, television and Internet) have a very big impact on modern society.

Современный мир полон различной информации , которая иногда даже дороже денег. СМИ (пресса, радио, телевидение и Интернет) оказывают очень большое влияние на современное общество.



- Reading a newspaper you can get information about the events that have taken or are going to have place in this country and abroad.
- Читая газету, вы можете получить информацию о событиях, которые произошли или должны произойти в нашей стране и за рубежом.



- You can also read articles about historical events and public figures of the past.
- Вы также можете прочитать статьи об исторических событиях и общественных деятелях прошлого.

- The pages of newspapers carry articles on our economy, industry, agriculture and social life.
- Practically all newspapers also give radio and TV programmers, weather forecasts.

На страницах газет печатаются статьи о нашей экономике, промышленности, сельском хозяйстве и общественной жизни. Практически все газеты также имеют программы радио- и телепередач, прогнозы погоды.



A magnifying glass is positioned over a yellow sticky note on a light blue background. The sticky note has the text 'Thank you For your Attention' written in a cursive font. A black pen is visible in the bottom right corner of the frame.

*Thank you
For your
Attention*